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Protokoll årsstämma 2012 Ingaröstrands samfällighet 

 
Tid och plats: 17 mars 2012 kl. 14.00 i matsalen i Brunns skola. 
  
§ 1 Årsstämmans öppnande 

Mötet öppnades av ordförande Nina Söderblom. 34 fastigheter närvarade, varav 4 genom fullmakt. Avprickad 
röstlängd och fullmakter bifogas i bilaga till originalprotokollet. 
  
§ 2 Val av mötesordförande 

Anders Ekegren, Fågelviksvägen 179, valdes till ordförande för års-stämman. 
  
§ 3 Mötessekreterare 

Erik Hellström, Hästskoslingan 5, valdes till mötessekreterare. 
  
§ 4 Justeringsmän tillika rösträknare 

Lars Åke Jonsson, Hästskoslingan 19, och Thure Stens, Myrängsvägen 26, valdes till justeringsmän tillika 
rösträknare. 
  
§ 5 Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 

Stämman ansåg att kallelse skett i vederbörlig ordning. 
  
§ 6 Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes med följande tillägg under §15 Övriga frågor: 

a) Jan Thörnberg om grannfastigheten Återlöga 2:9 
b) Thure Stens om samfällighetens intressen kontra kommunens intressen gällande samfällighetens 
allmänningar/kvartersmark 
c) Lars Åke Jonsson om SL och bussturer vid ”våra” busshållplatser 
d) Frågor om snöröjning och halkbekämpning 
  
§ 7 a) Verksamhetsberättelsen 

Nina Söderblom föredrog verksamhetsberättelsen för 2011. Det framfördes synpunkter om det låga 
medlemsengagemanget vid arbetsdagarna och de ekonomiska och sociala fördelarna med ett högt 
medlemsdeltagande och ett större egenarbete inom föreningen. Det efterlystes bättre arbetsledning och tydligare 
instruktioner för t.ex. nyinflyttade som inte är lika insatta i vad som brukar göras under arbetsdagarna. Thure Stens 
föreslog att arbetslista kan publiceras i förväg på nätet via hemsida och eller mejl. 
  
Information om att kommunen återtagit sin begäran hos Länsstyrelsen att få besluta om ny detaljplan med 
undantag för de överklagade punkterna, då ett sådant förfaringssätt inte är formellt korrekt. Irritation uttrycktes 
från medlemmar som väntar på att få bygga enligt nya föreslagna detaljplanen medan de som överklagat påpekar 

att kommunen, som ju fick bakläxa i regeringsrätten på den föreslagna detaljplanen, ännu inte gjort sin bakläxa 
och kommit med någon ny, bättre skrivning, och att det därför är kommunen, inte de överklagande, som förhalar 
processen. 
Håkan Sundling informerade om Fågelviks fiskeklubb och att den utsättning av gös som samfälligheten 
subventionerat ekonomiskt, blev mycket lyckad. 
  
§ 7 b) Ekonomiska berättelsen. Bo Streiffert redogör för den ekonomiska berättelsen och svarar på frågor. 

  
§ 7 c) Revisionsberättelsen. Jan Thörnberg läser upp revisionsberättelsen och rekommenderar stämman att ge styrelsen ansvarsfrihet. 
  
§ 8 Ansvarsfrihet. 
Stämman beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2011. 

  
§ 9 a) Inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit från medlemmarna. 
  
§ 9 b) Framställningar från styrelsen. 

  
b1) Förslag om tillägg till vägpolicyn 

Debatt och frågor om styrelsens förslag. Det poängteras att det är mycket viktigt , att när man beställer tung 
transport till sin fastighet, måste man uppge att våra enskilda vägar är Bk3-klassade. 
Stämman beslutar att bifalla förslaget om tillägg till vägpolicyn. Se länk under stadgar och policies 

  
b2) Förslag om ekonomisk policy för samfälligheten. 
Stämman beslutar att anta styrelsens förslag till ekonomisk policy. Se länk under stadgar och policies. 
  
b3) Förslag till ekonomisk plan 2012-2017 
Stämman beslutar att anta styrelsens förslag till ekonomisk plan, med 

undantag för punkterna a) och d) under rubriken Åtgärder, då dessa redan är genomförda. 
  
b4) Förslag till projektgrupp för hamnstugan. 

Lars Åke Jonssons undran om man inte borde bygga ett helt nytt hus i stället, finner föga stöd hos övriga 
medlemmar. Stig Malmqvists påpekande att man borde få med områdets ungdomar i detta projekt finner större 
gehör hos mötesdeltagarna. 
Stämman beslutar att bifalla styrelsens förslag och utser Bo Wallin, Fågelviksvägen 195 och Fredrik Barvaeus, Myrängsvägen 9 att leda 
projektgruppen. 
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b5) Permanentning av försöket med farthinder 
Stämman beslutar att farthinder är ett permanent inslag i vår väghållning. 
  
§ 10 Ersättningar till styrelse och revisorer 
Beslut: Stämman beslutade att arvodena behålls oförändrade från föregående år 

Ordförande 6 000kr 

Ledamot 4 000kr 

Suppleant 1 000kr 

Revisor    400kr 

Mötesarvode 300kr (styrelsemöten samt externa möten) 
Bilersättning enligt statens norm 2012, f.n. 1,85kr/km 
  
§ 11 Förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd för 2012 
Beslut: Stämman beslutade att anta styrelsens förslag. 

Uttaxering 2012 

Bryggplats             1 000kr      Betalas senast 2012-05-30 

Fastighet     2 000kr Betalas senast 2012-06-30 

Bankgiro 620-5470 OBS! Styrelsen skickar inte ut inbetalningskort, var god betala i tid! Föreningens plusgiro gäller inte längre! 

Glöm inte ange namn och fastighetsbeteckning på inbetalningen. 
  
§ 12 Val av styrelse och styrelseordförande 

Valberedningens förslag presenterades av Olle Asplund, därefter inkom ytterligare förslag från stämman 
Kvar sedan förra årsstämman och med ytterligare 1 års mandattid sitter: 
Ordförande: Nina Söderblom, Fågelviksvägen 158 
Ledamot: Fredrik Barvaeus, Myrängsvägen 9 
  

Till nya ledamöter med 2 års mandattid utsåg stämman: 
Erik Hellström, Hästskoslingan 5 
Gunnar Holm, Myrängsvägen 15 
Lars Åke Jonsson, Hästskoslingan 19 
  
Till nya suppleanter med 1 års mandattid utsåg stämman: 
Anders Ekegren, Fågelviksvägen 179 
Sten Pernelöv, Fågelviksvägen 172 
  
§ 13 Val av revisorer och revisorssuppleant 

Till revisorer med 1 års mandattid utsåg stämman: 
Jan Thörnberg, Eklövsvägen 4, sammankallande 
Gunilla Björkander, Myrängsvägen 28 
Till revisorssuppleant med 1 års mandattid utsåg stämman: 
Elizabeth Rendén, Hästskoslingan 3 
  
§ 14 Val av valberedning 

Till valberedning inför stämman 2013 utsåg stämman: 
Olle Asplund, Eklövsvägen 12, sammankallande 
Lotta Engroth, Björnsjövägen 9 
  
§ 15 Övriga frågor 
a) Våra allmänningar. Thure Stens vill uppmärksamma samfälligheten på, och samtidigt uppmana styrelsen att noga bevaka, frågan om 
bestämmanderätten över våra allmänningar. Han hänvisar till att formuleringar i domslut från Högsta förvaltningsdomstolen hösten 2011, kan tyda 

på att kommunen i framtiden kan ges möjlighet att ta över allmänningarna för egna ändamål. 

Å andra sidan påpekas att samfälligheten i dag äger marken med full 
bestämmanderätt och innehar lagfart som bevis på detta. 
Beslut: att domslutet publiceras på vår hemsida, så att alla kan ta del av det. 
  
b) Nya grannar på Eklövsvägen. Jan Thörnberg informerar om att en 
granntomt till samfälligheten, Återlöga 2:9, sökt och fått förhandsbesked om bygglov. Adressen blir Eklövsvägen 1, i direkt anslutning till vår 
allmänning nedanför ekbacken. Styrelsen har för avsikt att Återlöga 2:9 upptas som medlemsfastighet i vår samfällighet, i likhet med Återlöga 

2:44, Fågelviksvägen 154, i kurvan mitt emot Eklövsvägens infart, vilket skedde för flera år sedan. Därigenom ges de möjlighet att ansluta sig till 

vår va-anläggning. Styrelsen har gett Jan Thörnberg mandat att föra föreningens talan gentemot kommunen och de nya grannarna. Jan påpekar 
också att kommunen skött ärendet mycket slarvigt och att informationen till samfälligheten varit obefintlig. 

  
§ 15 c) SL:s bristande turtäthet. Lars Åke Jonsson, Hästskoslingan 19, uppmanar alla medlemmar att å det snaraste vädja till SL att låta även 

buss 429 trafikera Fågelviksvägen, för att därigenom öka turtätheten som framför allt kvällar och helger är usel med buss 430. 
  
d) Snöröjning. Lars Åke Jonsson, Hästskoslingan 19, efterlyser bättre 

snöröjning och halkbekämpning och tycker att våra vägar tidvis varit mycket hala och isiga i vinter. 
  
§ 16 Årsstämman avslutas. 

Med blommor avtackas Bo Streiffert och Ingrid Åsberg som nu lämnar styrelsen och därefter avslutas stämman. 
  
  
Anders Ekegren                              Erik Hellström 
mötesordförande                            mötessekreterare 
  
Protokollet justeras: 
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Lars Åke Jonsson                            Thure Stens 
  

 

 

Verksamhetsberättelse 2011 
Stämmor 
Årsstämma hölls kl. 15.00 i matsalen i Brunns skola 26 mars 2011. 
  
Styrelsens sammansättning mm 
Ordförande Nina Söderblom, Fågelviksvägen 158 
Sekreterare Erik Hellström, Hästskoslingan 5 
Kassör och webbansvarig Bo Streiffert, Eklövsvägen 10 
Bryggansvarig Fredrik Barvaeus, Myrängsvägen 9 
Ledamot Gunnar Holm, Myrängsvägen 15 
Suppleant Ingrid Åsberg, Björnsjövägen 5 
Till styrelsen har från den 23 maj adjungerats som vägansvarig Anders Engström, Hästskoslingan 2 
  
På förra stämman valdes även Bertil Johansson, Hästskoslingan 18, till ordinarie ledamot, men han valde att direkt 
efter stämman avsäga sig uppdraget. 
  
Revisorer: Jan Thörnberg, Eklövsvägen 4 och Anders Ekegren, Fågelviksvägen 179 
Revisorssuppleant: Elizabeth Rendén, Hästskoslingan 3 
  
Valberedning: Olle Asplund, Eklövsvägen 12 och Nina Eriksson-Östedt, Hästskoslingan 11 
  
Styrelsemöten 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 8 ordinarie möten. 
  
Medlemsinformation 
Information på föreningens hemsida har uppdaterats i stort sett varje månad och information har skickats ut per 
mejl flera gånger under året samt satts upp på föreningens anslagstavlor vid ett par tillfällen. 
  
Föreningens lån 
1 januari 2011 uppgick föreningens lån till 225 200kr. Under året har amorteringar gjorts med totalt 78 200kr, 
varav 48.200kr enligt amorteringsplan och 30.000kr vid en extra amorteringen under hösten. Vid årets slut uppgår 
lånen till 147 000kr. 
  
Hamnstugan 
För att riva gamla hamnstugan anordnades en arbetsdag i slutet av augusti. Uppslutningen var god, ca 25 
fastigheter deltog, och nya stugan kunde därefter lyftas på plats. På grund av felaktig information från JM om 
stugans bottenkonstruktion blev vi tvungna att därefter ytterligare en gång lyfta stugan för att lägga under 
stensyllar. Det gamla plåttaket är sparat för att kunna återanvändas på nya stugan. 
  
Parkeringsförbud 
Det försök med parkeringsförbud på Eklövsvägen som påbörjades under 2010 i samarbete med Robur AB, blev ju 
upptaget i den vägpolicy som stämman 2011 antog. Antalet lappade bilar sjönk drastiskt jämfört med året innan, 
från 10 st till 3, varför försöket får anses vara lyckat. 
  
  
Farthinderförsök 
Även försöket med farthinder på våra vägar som påbörjades förra året har fortsatt och utvidgats under 2011. På 
Hästskoslingan har blomlådor varit utställda vid 18-20 samt vid södra infarten vid busshållplatsen, och fartgupp har 
varit utlagda 2 st på Björnsjövägen, 1 st på Eklövsvägen, 2 st på Hästskoslingan samt 3 st på Myrängsvägen. 
  
Arbetsdagarna 
Sedvanliga arbetsdagar anordnades lördag 7 maj och lördag 22 oktober. På vårens arbetsdag ställde 15 fastigheter 
upp och under höstens deltog 16 fastigheter. På arbetsdagen för gamla hamnstugans rivande var deltagandet 
bättre. Totalt sett är deltagandet från medlemmarna alldeles för lågt, och under detta år har bl.a. mindre 
markskötsel utförts jämfört med tidigare år. 
  
Detaljplanefrågan 
Högsta förvaltningsdomstolen (f.d. Regeringsrätten) avslog de överklaganden som tidigare gjorts mot det 
reviderade detaljplaneförslaget. Ärendet återsändes till Värmdö kommunstyrelse som antog planförslaget. Innan 
Länsstyrelsen kunde bifalla förslaget överklagades på nytt frågorna om förskoletomten och hamnområdet. 
Kommunen har därefter begärt av Länsstyrelsen att detaljplanen, med förtursrätt, skall fastställas till alla övriga 
delar som inte berörs av överklagandena. 
  
Fiskeklubben 
Under 2011 har vår samfällighetsförening ekonomiskt stöttat Fågelviks fiskeklubb med 3.000kr i samband med 
deras projekt för utsättning av gös. 
  

Midsommarfester 
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Vid sidan av samfällighetsföreningens ordinarie verksamhet, och med egen budget, har våra fristående 
”festkommiteer” under många år arrangerat vår traditionsrika midsommarfest på midsommarängen. Detta år var 
det Fågelviksvägen/Eklövsvägen som genomförde detta på ett förtjänstfullt sätt. Stort tack för detta! 
  
Ingarö 2012-02-16 

Nina Söderblom,                           Erik Hellström,   
ordförande                                   sekreterare 
  
  
Bo Streiffert,                                Fredrik Barvaeus, 
kassör, webb-ansvarig                  bryggansvarig 
  
  
Gunnar Holm,                               Ingrid Åsberg 
ledamot                                       suppleant 
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Protokoll från årsstämman 2011 
Tid och plats: kl. 15.00 i matsalen i Brunns skola 26 mars 2011. 
  
§ 1 Årsstämmans öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Olle Asplund. 49 fastigheter närvarade. 
  

§ 2 Val av mötespresidium 

  
§ 2.1 Mötesordförande 
Anders Ekegren valdes till ordförande för årsstämman. 
  
§ 2.2 Mötessekreterare 
Erik Hellström valdes till mötessekreterare. 
  
§ 2.3 Justeringsmän tillika rösträknare 
Elizabeth Rendén, Hästskoslingan 3, och Ann-Christine Wallin, Fågelviksvägen 1919, valdes till justeringsmän 
tillika rösträknare.  
  

§ 3 Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 
Stämman ansåg att kallelse skett i vederbörlig ordning. 
  
§ 4 Fastställande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes med följande tillägg under §14 Övriga frågor: 
1) begärt yttrande om brevlådors placering från Postverket 
2) båtplatser för uthyrning 
3) information från fiskeklubben 
  
§ 5 Verksamhetsberättelse 
Ordförande inbjuder till frågor och/eller synpunkter på den avgivna 
verksamhetsberättelsen. 

Fråga om utfallet av försöket med p-förbud på Eklövsvägen. Ett drygt 10-tal böter utfärdade, övervägande 
positiva erfarenheter redovisades. Anders Ekegren undrar om försöket skall permanentas och hänvisas till att 
det ingår i frågan om ny vägpolicy § 9.1 
Jan Thörnblad och Stig Malmqvist påpekar att två båtbommar samt räddningsstegar fått frysa fast i isen och 
att en stege orsakat skador på bryggan, samt kritiserar styrelsen för detta. 
Jan Thörnberg lovordar arbetet med föreningens hemsida på internet och påpekar att detta inte omnämns i 
verksamhetsberättelsen. 
Jan Thörnberg föreslår att stämman skall besluta att avhysa den stora båt som legat inhyrd på en av våra 
båtplatser, eftersom den överskrider max-storlek och max-vikt enligt vår hamnpolicy. 
Beslut: stämman beslutar att bifalla Jans förslag om avhysning. 
  
§ 6 Ekonomisk berättelse 

Stämman godtog den ekonomiska berättelsen efter en kort redogörelse av kassör Bo Streiffert. 
  
§ 7 Revisionsberättelse 
Föreningens revisorer har lämnat en ren revisionsberättelse utan 
anmärkningar. 
  
§ 8 Fråga om styrelsens ansvarsfrihet 
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
  
§ 9 Framställningar från styrelsen 
  

§9.1 Förslag om vägpolicy för föreningen 
Olle Asplund redogör för styrelsens förslag. 
Jan Thörnberg föreslår tillägg till den föreslagna skrivelsen med formulering om motortrafik förbjuden för 
utomstående. 
Beslut: stämman beslutar att tillägget skall göras och att förslaget därmed antas, se fliken "Stadgar och 
Policies". 
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Det blev även diskussion om ett förbud mot tung trafik under tjällossningsperioden samt efterfrågades 
uppgift om vilken bärkraft våra nyanlagda vägar har, hur tung trafik de tål. Thure Stens anmäler en skada på 

Myrängsvägen, vid Fågelviksvägen, en längsgående spricka på ett tiotal meter. 
Inga beslut togs om dessa två punkter, men frågorna hänskjuts till vägansvarige i styrelsen. 
  
§9.2 Förslag om farthinder 
Beslut: Efter kort redogörelse av Olle Asplund och efterföljande diskussion beslöt stämman att anta 
styrelsens förslag att fortsätta försöket, se bifogad bilaga (se fliken Stadgar och Policies"). 
  
§9.3 Ersättningsfrågan ang. städdagarna, den s.k. städpengen 
Beslut: Efter kort redogörelse av Olle Asplund antar stämman styrelsens förslag, dvs någon ersättning 
kommer ej betalas ut vid städdagarna, (se fliken Stadgar och Policies"). 
  

§ 10 Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit till denna stämma. 
  
§ 11 Ersättningar till styrelse och revisorer 
Beslut: Stämman beslutade att arvodena behålls oförändrade från 
föregående år 
Ordförande 6 000kr 
Ledamot 4 000kr 
Suppleant 1 000kr 
Revisor 400kr 
Mötesarvode 300kr (styrelsemöten samt externa möten) 
  

§ 12 Förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd för 2011 
Beslut: Stämman beslutade att anta styrelsens förslag. 
Uttaxering 2011 Bryggplats 900kr Betalas senast 2011-05-30 
Fastighet 1 800kr Betalas senast 2011-06-30. 
Plusgiro 440 48 73-4 OBS! Styrelsen skickar inte ut inbetalningskort, var god betala i tid! Vid utebliven 
betalning debiteras påminnelseavgift 150 kr. 
  
§ 13 Val av föreningsfunktionärer 
§ 13.1 Val av ordförande 
Två förslag till ordförandeposten hade inkommit till valberedningen, Allan 
Sooman, Fågelviksvägen 170 och Nina Söderblom, Fågelviksvägen 158. 
Beslut:Med överväldigande majoritet valde stämman Nina Söderblom till ordförande, mandattid 2 år. 

  
§ 13.2 Val av styrelsens övriga ledamöter och suppleanter 
Kvar sedan förra årsstämman och med ytterligare 1 års mandattid sitter: 
Bertil Johansson, Hästskoslingan 18 
Bo Streiffert, Eklövsvägen 10 
Beslut: till övriga ledamöter valde stämman: 
Fredrik Barvaeus, Myrängsvägen 9, mandattid 2 år 
Erik Hellström, Hästskoslingan 5, fyllnadsval mandattid 1 år 
Beslut: till suppleanter i styrelsen valde stämman: 
Gunnar Holm, Myrängsvägen 15, mandattid 1 år 
Ingrid Åsberg, Björnsjövägen 5, mandattid 1 år 

§ 13.3 Beslut: Till revisorer resp. revisorssuppleant utsåg stämman: 
revisor: Anders Ekegren, Fågelviksvägen 179, mandattid 1 år 
revisor: Jan Thörnberg, Eklövsvägen 4, mandattid 1 år 
revisorssuppleant: Elizabeth Rendén, Hästskoslingan 3, mandattid 1 år. 
  
§ 13.4 Beslut: Till ny valberedning utsåg stämman: 
Olle Asplund, Eklövsvägen 12, sammankallande, mandattid 1 år 
Nina Eriksson-Östedt, Hästskoslingan 11, mandattid 1 år. 
  
§ 14 Övriga frågor 
§ 14.1 Brevlådor 
Anders Ekegren redogjorde för sina fruktlösa försök att under året få kontakt med Posten-Värmdö för att 

framföra önskemål om att vi får brevlåda vid varje tomtinfart i stället för nuvarande lådsamlingar. De har 
inte svarat. Glenn Edgren, Hästskoslingan 33 och Bertil Johansson, Hästskoslingan 18, åtog sig att bilda en 
arbetsgrupp för att arbeta med frågan. 
  
§ 14.2 Båtplatser för uthyrning 
Nina Söderblom m.fl. anmälde sitt intresse att hyra ut sina båtplatser. De som är intresserade av att hyra ut 
sin båtplats måste anmäla detta till bryggansvarige i styrelsen. 
  
§ 14.3 Information från Fiskeklubben 
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Håkan Sundling, Myrängsvägen 18, informerade om fiskeklubbens arbete med gös-utsättning och att detta 
klart ökat tillgången på gös i vårt område. I höst sätts ytterligare 5 000 smågösar ut. 1:a söndagen i juni, 

varje år, hålls en fisketävling vid Nykvarnsområdet. Fiskekort kan köpas av klubben, kostar 100 kr per år. 
  
§ 15 Stämmoprotokollets tillgänglighet 
Protokollet kommer dels att skickas till samtliga medlemmar per post, delskommer det att anslås på 
föreningens anslagstavlor och dessutom publiceraspå föreningens webbsida www.ingarostrand.se. För att 
postgången ska fungeraär det viktigt att alla medlemmar lämnar in blanketten för adressuppgifter som gick 
ut tillsammans med stämmohandlingarna. 
  
§ 16 Stämman avslutades 
Anders Ekegren                        Erik Hellström 
mötesordförande                      mötessekreterare 

  
Protokollet justeras: 
Ann-Christine Wallin                 Elizabeth Rendén 
  

  

 
  
  

Verksamhetsberättelse för 2010 

Stämmor 
Årsstämma hölls 20 mars 2010 i matsalen, Brunns skola 
  
Styrelsens sammansättning mm 
Styrelsen 2010-03-20 – 2010-07-20 
Stig Malmqvist, ordf (avgick 2010-07-20), Olle Asplund sekr, Bo Streiffert kassör och 
webbansvarig, Bertil Johansson, bryggansvarig, Tom Hahne vägansvarig, Erik Hellström 
och Håkan Lundberg suppleanter 
  
Styrelsen 2010-08-12 – 2011-03-26 
Olle Asplund tf ordf, Erik Hellström seketerarer, Bo Streiffert kassör och webbansvarig, Bertil 
Johansson bryggansvarig, Tom Hahne vägansvarig, Håkan Lundberg suppleant. 
  
Revisorer: Ove Gustavsson och Anette Gylder. Suppleant: Lovisa Axelle Jonsson. 
Valberedning: Anders Ekegren och Nina Söderblom 
  
Styrelsemöten 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft 8 möten. 
  
Föreningens lån 
Under året har föreningens lån amorterats med 48.200 kr och uppgår nu till 
225.200, räntan har under året i genomsnitt legat på 3,1% 
  

Påkoppling vatten/avlopp 
Det nya v/a-systemet var klart för påkoppling i februari-mars 2010. 
  
Bryggbelysning 
Under året har bryggbelysningen kompletterats med 5 nya stolpar. 
  
Hamn-eka 
Under året har en hamn-eka införskaffats. 
  
Parkeringsförbud 
Inför sommaren infördes enligt stämmobeslut nya parkeringsbestämmelser gällande 
Eklövsvägen i samarbete med Robur AB, med möjlighet att ”lappa” bilar som blockerar 
framkomligheten och/eller inte hör till området, framför allt under bad- och båtsäsongen. 
  
Farthinderförsök 
Styrelsen har påbörjat försök med farthinder på våra vägar, dels blomlådor utställda på 
Hästskoslingan 18-20, dels fartgupp vid Eklövsvägen 6-10. 
  
Städdagarna 
Sedvanliga städdagar anordnades lördag 24 april och söndag 17 oktober. Försöket med att förlägga höstens 
städdag till en söndag i stället för lördag som brukligt, slog inte väl ut, endast 17 fastigheter deltog. Styrelsen har 
under året haft en omfattande kommunikation med skattemyndighet och revisor för att utröna hur vår 
städdagsersättning ska behandlas skattemässigt och till slut fått besked att den betraktas och behandlas som 
inkomst. 
  
Midsommarfesten 
Vår traditionsrika midsommarfest på midsommarängen anordnades 2010 av Myrängsvägen på ett förtjänstfullt sätt. 
Stort tack för detta! 
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Midsommarfest 2011 arrangeras av Eklövsvägen / Fågelviksvägen. 
  
  
Ingarö 2011-02-16 
  

Olle Asplund, ordförande              Erik Hellström, sekreterare 
Bo Streiffert, kassör                    Bertil Johansson, bryggansvarig 
Tom Hahne, vägansvarig             Håkan Lundberg, suppleant 

  
  

Verksamhetsberättelse för 2009 

Stämmor 
Årsstämman 2009 hölls 28 mars. 
  

Styrelsemöten 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft 3 styrelsemöten. 
  
Avgifter 
Problemet med sen inbetalning av föreningens avgifter diskuterades. Föreningen har rätt att skicka ärenden 
till kronofogden då avgiften inte har betalats efter påminnelse. 
Beslöts: att anta följande förfarande på medlemmar som inte erlägger avgift till föreningen i utsatt tid: 
- Då medlem inte betalat avgiften 1 vecka efter förfallodagen ges en påminnelse, endera via telefon eller via 
post. 
- Om avgiften inte betalats efter ytterligare 2 veckor skickas en andra påminnelse, denna gång en avi med 
en påminnelseavgift om 150 kr tillagd till det ursprungliga beloppet. 
- Om avgiften inte betalats efter ytterligare 3 veckor kan föreningen skicka ärendet till 

 kronofogden. Beloppet är då den ursprungliga avgiften plus påminnelseavgiften om 150 kr. 
  
VA utbyggnaden 
VA-utbyggnaden är snart klar, det som återstår är det nya pumphuset samt inkopplingen och igångsättande 
av systemet. Slutbesiktning av hela projektet samt återställning kommer att bli till våren, när snön är borta. 
I samband med återställandet, kommer en gångväg att anläggas utmed Fågelviksvägen förbi 
förskoletomten, detta för att öka trafiksäkerheten. Under det gångna året har styrelsen deltagit tillsammans 
med JM och kommunen i ett flertal möten och syner har genomförts. för att bevaka samfällighetens 
intressen. Detta arbete kommer också att fortsätta under våren tills allt är slutbesiktigat och klart. 
.   
Vägar 

I samband med VA-utbyggnaden har en asfaltbeläggning lagts på samtliga sträckor i området, vilket är en 
högre kvalité en den befintliga. Detta har i förhandlingar med kommunen resulterat i att föreningen betalar 
80 000 kr. Vi har tittat på olika alternativ, men bedömt att detta är den bästa lösningen, med tanke på 
framtida underhåll. Vi har också fått nya namn på tre av våra vägar, information om detta bifogas i kallelsen. 
En ny hastighet på Fågelviksvägen kommer att införas genom vårt område, detta efter en skrivelse från 
samfälligheten till kommunen, den nya hastigheten blir 40 km. 
  
Detaljplan 
Vi hade hoppats att kommunen skulle kunna anta vår nya plan, det har inkommit fyra stycken 
överklaganden på länsstyrelsens beslut. Dessa överklaganden kommer att behandlas av länsrätten. Om det 
finns en möjlighet att påverka länsrättens handläggning av vårt ärende, kommer vi att göra detta. En 
förutsättning är att detta beslut måste tas innan planen kan antas av vår kommun. Vi hoppas att detta skall 

bli möjligt under 2010, så att vi kan ha en ny detaljplan på plats så fort som möjligt. 
  
Bryggbelysning 
Under året har nu de sista 5 gamla belysningsstolparna ersatts med nya, så nu sitter det ny belysning på 
hela bryggsträckan. 
  
Bryggor 
Säkerheten på våra bryggor är nu uppgraderad ett steg till. Det finns nu bärbara stegar samt räddningshakar 
på två ställen efter bergsbryggan. Under sommaren har också bryggorna kompletterats med 4 st. fasta 
stegar. Dessa tas upp vintertid och kommer på plats när isen är borta. En ny bärbar stege finns nu också vid 
norra stranden. Den trasiga avbärarbalken är också åtgärdad. 
  

Arbetsdagar 
Arbetsdagarna genomfördes på ett lika förtjänstfullt sätt som alltid. Det är glädjande att så många gamla 
som unga deltar. Som ni kan se längre fram i skrivelsen har vi föreslagit årets dagar i samband med 
kommunens tillstånd att elda. Så boka in dagarna redan nu. Som vi gjorde i år, kommer vi att fortsätta med 
att ha olika projekt vid våra arbetsdagar. Höstens arbetsdag bjöd inte på det allra bästa vädret, men heder 
åt er alla som ställde upp. Bra jobbat. 
  
Vid höstens arbetsdag tändes ett ljus och en tyst minut genomfördes för den oerhört tragiska händelsen som 
inträffade i vår samfällighet. Våra tankar gick till familjen Lindberg och alla av oss som på olika sätt 
drabbades av denna händelse. 
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Y-bommar 

Samtliga y-bommar är i år upptagna innan isläggningen - detta är ett måste om våra bryggor skall hålla när 
isen lägger sig. Dom sista kom upp precis innan vinter kom med is och snö. Inför i år har vi inte spikat någon 
gemensam dag för detta arbete, eventuell dag meddelas av bryggansvarig  
  
  
Ingarö 2010-01-27 
  
Stig Malmqvist, ordförande         Olle Asplund, sekreterare  
  
Kerstin Öhman, kassör                Bo Streiffert, bryggansvarig 
  

Ingrid Åsberg, suppleant             Tom Hahne, suppleant 

 


